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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 3/2021 

 

Datum konání: 29. 4. 2021 

Místo konání: Malá zasedací místnost  

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: Ing. Vladimír Šimeček – ředitel TS Kyjov 

 Ing. František Svoboda – vedoucí sekce zeleň TS Kyjov 

Ing. Lukáš Lattenberg – zahradní architekt 

 

Zapisovatel:  Ing. Tomáš Blažek 

 

Ověřovatel:  Ing. Pavel Berka 

Čas jednání:  16.00 – 17.30  

 

Program jednání: 

 

1. Adaptační opatření   

2. Obnova značení naučné stezky Kyjov-Bohuslavice  

3. Kontrola úkolů 

4. Kácení dřevin 

5. Různé 

 

 

 

Průběh jednání: 

 

Předseda komise Ing. Berka na úvod jednání představil nového člena komise pana Ing. 

Svatopluka Kudláče a nového vedoucího sekce zeleň Technických služeb Kyjov pana Ing. 

Františka Svobodu, který se krátce představil. 

 

 

1. Adaptační opatření 

 

Mgr. Lungová a Ing. Berka informovali komisi o probíhajícím projektu na zpracování 

generelu – návrhů opatření pro boj se suchem. Generel zpracovává spolek Voda lidé krajina. 
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Dne 22. 4. 2021 se uskutečnila se zpracovatelem generelu terénní pochůzka v extravilánu - 

byly navštíveny vybrané lokality k posouzení navržení konkrétních opatření.    

 

 

2. Obnova značení naučné stezky Kyjov-Bohuslavice  

 

Ing. Berka seznámil komisi s průběhem jednání se zástupci Klubu českých turistů, jenž se 

uskutečnilo před jednáním komise. Mgr. Veverková oslovila zástupce KČT v souvislosti se 

záměrem komise obnovit značení naučné stezky. Během jednání byla dohodnuta spolupráce 

s KČT na obnově značení, byly upřesněny některé náměty a zástupci KČT sdělili své 

zkušenosti a upřesnili možnosti značení NS. Na obnovu značení a pořízení doplňkového 

mobiliáře lze získat dotaci. 

 

 

3. Kontrola úkolů  

 

 Úprava okolí pomníku Sv. Čecha v městském parku 

V této záležitosti se uskutečnilo jednání mezi Ing. Berkou a Ing. Šimečkem, jenž informoval o 

přípravě k výsadbě květinových záhonů. Mgr. Lungová v této souvislosti připomněla i úpravu 

kruhového záhonu poblíž pomníku na výsadbu chryzantém, jenž by měla proběhnout v květnu 

nebo červnu. Dále proběhla diskuse o možnostech výsadeb květinových záhonů v dalších 

lokalitách. Členové komise na příští jednání komise připraví své návrhy. 

 

 Obnova polní cesty od vodojemu u silnice do Bukovan do „Sobůlského“ lesa 

 Vodičkova louka 

Ing. Berka informoval komisi, že v souvislosti se žádostí pachtýře o ukončení některých 

pachtovních smluv, byly na jednání RM mj. projednány i požadavky města k poskytnutí 

součinnosti pachtýře při realizaci záměrů města v oblasti ekologických opatření v krajině.  

 

 Vznik nových cest  

Mgr. Lungová navrhla k posouzení vznik nových cest: 

- od lesoparku přes pole směrem k bývalému smeťáku, 

- od bývalého smeťáku směrem do zahrad k Nětčicím. 

 

Byly prověřeny majetkové poměry, přičemž bylo zjištěno, že město v těchto lokalitách vlastní 

pozemky vhodné ke vzniku uvažovaných cest. 

 

 Memorandum s Povodím Moravy 

Komisi byl předložen text „Memorandum o spolupráci při přípravě přírodě blízkých 

protipovodňových opatření a zapojení řeky Kyjovky do urbánního prostoru ve městě Kyjov“.  

 

 Polep přístřešků autobusových zastávek 

Úkol trvá. 
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 Převod lokality Boršovské louky do režimu VKP 

Mgr. Veverková informovala, že v této záležitosti započala komunikace s odborem životního 

prostředí MÚ Kyjov.  

 Exkurze do firmy LIKO-S 

Přesunuta na vhodnou dobu po zmírnění současné epidemické situace.    

 

 Problematika odchytu holubů 

Ing. Šimeček uvedl, že za celou dobu realizace odchytu od září 2020 bylo odchyceno celkem 

390 holubů. V současné době byl odchyt přerušen a bude opět obnoven na podzim tohoto 

roku. Ing. Kudláč doplnil informaci o odchytu holubů v areálu skláren, kde bylo odchyceno 

celkem cca 350 ks holubů. 

 

 

4. Kácení dřevin 

 

Komise byla informována o následujících žádostech o kácení dřevin:  

 Bohuslavice – smrk stříbrný 

 ul. Koliba – smrk ztepilý 

 ul. Komenského - javor  

 

Komise nemá námitek proti kácení smrků, u javoru bude provedeno posouzení Ing. 

Lattenbergem. 

 

 

5. Různé 

 

Mgr. Veverková 

 vznik 2 až 3 parkovacích míst u vjezdu na Boršovské louky – Ing. Berka předjednal vznik 

na ORM s p. Pekárkem,  

 Evropský spolek půdy – Mgr. Veverková a RNDr. Ambrozek připraví základní informace 

o uvedeném spolku na příští jednání komise, 

 VKP V Podsedkách – navrhla, aby bylo p. Seluckému dáno do výpůjčky/pachtu ke 

spásání celé území VKP,  

 stromy napadené jmelím – projednáno s TS, 

 údržba travních porostů se zvláštní péčí – TS provedou seč až po prohlídce s komisí,  

 údržba travního porostu kolem stromů a výsadba keřů v Aleji života – projednáno s TS, 

 kácení stromů podél dráhy v souvislosti s chystanou elektrifikací tratě je řešeno ve 

spolupráci s AOPK, 

 dotazovala se na vývoj KPÚ – stav souhlasů (v %) s jejich provedením je následující: 
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KAT. ÚZEMÍ SOUHLASY K 17.6.2019 SOUHLASY K 26.8.2019 SOUHLASY K 30.4.2021

KYJOV 42,81 46,67 48,1

BORŠOV U KYJOVA 35,83 43,03 45,58

NĚTČICE U KYJOVA 48,94 52,38 52,53

BOHUSLAVICE U KYJOVA 28,63 37,15 37,27
 

k. ú. Nětčice u Kyjova - předáno na SPÚ,  

k. ú. Kyjov - podle původního výpočtu bylo již přes 50%, SPÚ upozornil, že kvůli změnám 

vlastníků ještě cca 10 ha chybí.  

 

Mgr. Bednaříková 

 revitalizace parku na Seifertově náměstí – dle informace z ORM se v současné době 

žádný projekt nechystá, 

 upozornila na provoz stroje na ekologickou likvidaci plevele – projednáno s TS, 

 představila s Ing. Berkou záměr na výstavbu rozhledny v blízkosti kaple U Rocha.  

 

Mgr. Lungová 

 instalace konstrukce na komín mlékárny pro hnízdění čápů – Ing. Berka sdělil, že 

v současné době se s bouráním komínu nepočítá, je však nutno vyčkat na vyhotovení 

statického posudku,  

 řezy nových výsadeb stromů – projednáno s TS, 

 výsadba litorálního pásma Kyjovky za gymnáziem – připraví návrh, nutno projednat 

s Povodím Moravy.  

 

Ing. Berka 

 informoval komisi, že město Kyjov navštíví zástupci JMK (Ing. Hubáčková, Ing. 

Zámečník), předmětem jednání bude využití důlních vod k závlahám. 

 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova:  

 

1/2021 – komise doporučuje zadání studie na revitalizaci parku na Seifertově náměstí 

 

Úkoly pro členy komise:  --------- 

 

Termín dalšího jednání:  27. 5. 2021, 16:00 hod., obchůzka městských lesů 

      

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřil: Ing. Pavel Berka 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 


